



2018120102Z

检 验 报 告

TEST REPORT

(2019) 皖检 JX 字第00203号

产品名称 BDF装配式不锈钢水箱
Product Name

受检单位 合肥硬派供水技术有限公司
Inspected Body

检验类别 委托检验
Kind of Test



安徽省产品质量监督检验研究院

Anhui Provincial Supervising & Testing Research Institute for Product Quality

安徽省产品质量监督检验研究院简介

安徽省产品质量监督检验研究院成立于1981年，隶属于安徽省质量技术监督局，是依法设立的具有第三方公正地位的综合性质检机构，1999年通过中国实验室国家认可委员会认可，为国家级重点质检所之一。

本院拥有一支博士、硕士及高级技术人员组成的结构合理、专业学科门类齐全、学术素质优良的科研和检验队伍，拥有一批国内领先的检测仪器设备，具备对轻工、建材、机械、电器、化工、食品等产品的检验能力。主要承担有关产品的监督检验、产品质量认证检验、生产许可证发证检验、产品质量仲裁检验、新产品鉴定以及各类委托检验，参与国家各类标准的制（修）定和检验方法的研究。

本院坚持以“诚实守信、科学公正、严谨高效、创新敬业”为宗旨，努力为广大客户提供满意的服务。

Introduction

Anhui Institute of Product Quality Supervision, Inspection & Research is a testing organization with fair judgment of the third party and established in 1981, which is affiliated to Anhui Bureau of Quality and Technology Supervision, It is the national key institute, which has been accredited by China National Accreditation Board for Laboratories since 1999.

The institute has a team composed of doctors, masters and other technical personnel, who focus on scientific research and test, and the apparatuses reaching the advanced national level at present. It has the competence to test light industry products, architectural materials, chemical products, food products, mechanical and electrical appliances, etc. We undertake inspection tests, China Compulsory Certification tests, Production License for Industrial Products tests, arbitration tests, quality identification tests, and entrusted tests in accordance with laws. In addition, we study the test methods and participate in the compilation and revision of standards.

Based on fair judgment and science, we shall serve all the clients in time, and that is our tenet. We shall focus on clients' demand and serve clients earnestly.

安徽省产品质量监督检验研究院

Anhui Provincial Supervising & Testing Research Institute for Product Quality

检 验 报 告

TEST REPORT

(2019)皖检 JX 字第00203号

共 3 页 第 1 页

产品名称 Product Name	BDF装配式不锈钢水箱		型号规格 Model/Type	24立方米	
生产单位 Manufacturer	合肥硬派供水技术有限公司		受检单位 Inspected Body	合肥硬派供水技术有限公司	
委托单位 Client	合肥硬派供水技术有限公司		抽样单位 Sampling Body	/	
委托单位地址 Client Address	安徽省合肥市高新区杨井路2号		抽样地点 Sampling Site	/	
检验项目 Test Items	共陆项 (详见附页)		样品特性和状态 Sample Character and Condition	外观无异常	
检验日期 Test Date	2019.03.08 ~ 2019.03.09		原编号或生产日期 Serial Number/ Manufactured Date	/	
商 标 Trade Mark	硬派	抽样人员 Sealing Staff	/	检查封样人员 Checking and Sealing Samples	/
检验类别 Kind of Test	委托检验	抽样基数 Sampling Base	/	样品数量 Samples Quantity	1只
样品等级 Sample Grade	合格品	抽样日期 Sampling Date	/	到样日期 Receipt Date	2019-3-8
检验依据 Test Criteria	委托方提供的BDF装配式不锈钢给水箱产品技术要求				
检验结论 Test Conclusion	该样品符合委托方提供的BDF装配式不锈钢水箱产品技术要求的要求。 AZJ (2)				
备注 Note	现场检验 检验地点: 合肥硬派供水技术有限公司。				

批准:

Approved by:

程文强

审核:

Audited by:

王奎

主检:

Tested by:

陈昌保

签发日期:

2019年3月10日



安徽省产品质量监督检验研究院

检验报告附页

(2019)皖检 JX 字第 00203 号

共 3 页 第 2 页

序号	检验项目名称	技术要求	检验结果	单项判定
1	外观质量	水箱外表面应光滑整齐,无明显划痕、锤痕、烧伤、锈蚀等缺陷,且不应有机械碰撞造成的明显凹凸 各紧固件不得有松动,各连接件不得有漏焊、漏件现象 水箱焊缝要饱满,水箱外内层焊接表面要光滑、美观、无夹渣、无焊瘤、无气孔、无裂痕,焊接口不能有凹裂、分离,不得有割手现象 水箱的平底板应保持平整	符合 符合 符合	合格
2	设计要求	通气孔应置于水箱顶部,排污口应置于水箱底部,且便于排污	符合	合格
3	外形尺寸	见以下三项	见以下三项	合格
3.1	4000 (mm)	4000 ± 4	4002	合格
3.2	3000 (mm)	3000 ± 3	3001	合格
3.3	2000 (mm)	2000 ± 3	2000	合格
4	板材厚度	见以下四项	见以下四项	合格
4.1	顶板 1.2 (mm)	1.2 ± 0.10	1.12	合格
4.2	侧板 1 2.0 (mm)	2.0 ± 0.20	1.83	合格
4.3	侧板 2 1.5 (mm)	1.5 ± 0.15	1.42	合格
4.4	底板 2.0 (mm)	2.0 ± 0.20	1.83	合格
5	化学成分	见以下七项	见以下七项	合格
5.1	碳 (C) 含量 (%)	≤ 0.08	0.05	合格
5.2	硅 (Si) 含量 (%)	≤ 1.00	0.51	合格
5.3	锰 (Mn) 含量 (%)	≤ 2.00	1.11	合格
5.4	磷 (P) 含量 (%)	≤ 0.045	0.028	合格
5.5	硫 (S) 含量 (%)	≤ 0.030	0.006	合格
5.6	镍 (Ni) 含量 (%)	8.00 ~ 11.00	8.56	合格

安徽省产品质量监督检验研究院
检验报告附页

(2019) 皖检 JX 字第 00203 号

共 3 页 第 3 页

序号	检验项目名称	技 术 要 求	检 验 结 果	单项判定
5.7	铬 (Cr) 含量 (%)	18.00 ~ 20.00	18.19	合格
6	满水试验 (静置 1h)	试验后水箱无明显变形和渗漏	符合	合格
以 下 空 白				



注 意 事 项

1. 报告无“检验专用章”或检验单位公章无效。
2. 未经本单位书面批准，不得复制检验报告（完整复制除外）。
3. 报告无主检、审核、批准人签章无效。
4. 报告涂改无效。
5. 对监督性质的各类抽查和仲裁检验或质量鉴定的检验报告若有异议，应于收到报告之日起十五日内向实施监督抽查的产品质量监督部门或其上级产品质量监督部门申请复查，逾期不予受理。
6. 送样委托检验，仅对来样负责。
7. 在接到报告一个月之内，请来我单位办理退样手续，逾期按无主处理。
8. 未经书面许可，本报告不得用于任何广告宣传。
9. 本报告解释以中文为准。

地址：安徽省合肥市包河工业园区延安路13号、合肥市经济技术开发区天都路33号。

邮编：230051，230601 网址：www.ahzjy.org.cn

业务联系电话：0551-63356268, 63855622

报告咨询电话：0551-63356268, 63855622

REMARK

1. The test report is invalid if there are not the marks of the special-purpose stamps for test or the testing laboratory's official stamps.
2. The test report shall not be reproduced except in full, without written approval of the testing laboratory.
3. The test report is invalid without the signatures of authorized personnel who tested, audited, and approved it.
4. The test report is invalid if altered.
5. As to supervision tests (such as spot tests, arbitration tests) or quality identification tests, if there is any objection to the test reports, please apply to the quality supervision department that carried out them or the superior for testing again within 15 days after receiving the test reports. If the time limit is exceeded, the testing laboratory shall not accept the cases.
6. As to entrusted tests, the results presented in the test reports relate only to the received samples.
7. Please take back the samples within one month after receiving the test report. If the time limit is exceeded, the testing laboratory shall handle them at will.
8. The test report shall not be used for advertisements or other publicity purposes, without written approval of the testing laboratory.
9. In case of discrepancy, the original version in Chinese shall prevail.

Address: 13 Room, Yan An Road, BaoHe Industrial Park HeFei, AnHui province, China ;

33 TianDu road, HeFei Economic & Technical Development Zone.

Post Code: 230051, 230601 Web Site: www.ahzjy.org.cn

Telephone for Contact Business: 86-0551-63356268, 63855622

Telephone for Inquiry Reports: 86-0551-63356268, 63855622





安徽省产品质量监督检验研究院

联系电话：0551-63356268 63855622

邮编：230051 230601

地址：安徽省合肥市包河工业园区延安路13号

合肥市经济开发区天都路33号